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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvad er ministerens holdning til den fra forskellige danske virksomheder fremførte be-

kymring om, at et dansk ACE-fradrag bliver administrativt meget besværligt?  

 

Svar 

Indførelse af et ACE-fradrag vil være en stor reform af det danske selskabsskattesystem, 

hvilket naturligvis indebærer ændrede skatteregler, som erhvervslivet vil skulle indrette sig 

efter. På den baggrund har jeg forståelse for, at der kan være en bekymring for, at ACE-

fradraget medfører øget administration.  

 

Erhvervsbeskatningsudvalget har fået til opgave at udforme en konkret model til ud-

møntning af initiativet, herunder at konkretisere udformningen af ACE-grundlaget. Som 

en naturlig del af dette arbejde vil der være et betydeligt fokus på at indrette reglerne, så 

de administrative byrder for erhvervslivet kan holdes på et så lavt niveau som muligt. Det 

er bl.a. hensigten, at ACE-grundlaget i videst muligt omfang skal baseres på oplysninger, 

der allerede anvendes til at opgøre virksomhedernes skattepligtige indkomst. 
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